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Z A P I S N I K 

 

4. redne seje Nadzornega odbora Občine Cerkno, 
ki je potekala dne 19.12.2019 ob 18. uri v prostorih Občine Cerkno 

 
 
Prisotni: mag. Milan Božič, Marta Deisinger, Marjanca Ambrožič, Vlasta Primožič, Dejan 
Flander 
Ostali prisotni: Katja Lapanja  
 
Na 4. redni seji NO je bil predlagan naslednji    d n e v n i   r e d : 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in kratka predstavitev nove članice 
2. Pregled in potrditev zapisnika 3.seje NO. 
3. Pregled opravljenega dela in preoblikovanje letnega plana NO. 
4. Razno 

 

Ad 1.) Ugotovitev sklepčnosti in kratka predstavitev nove članice 

 
Predsednik NO g. Božič je ugotovil, da so na 4. redni seji Nadzornega odbora Občine 
prisotni vsi člani NO. Predstavil je novo članico ga. Marjanco Ambrožič, ki je nadomestila 
ga. Karmen Kenda.   
 

Ad 2.) Pregled in potrditev zapisnika zadnje 3. redne seje NO ter pregled sklepov 

 
Ker na zapisnik ni bilo pripomb, je predsednik g. Milan Božič predlagal potrditev.   
 
Sklep:  
Navzoči so potrdili zapisnik 3. redne seje NO z dne 3.7.2019. 
 

Ad 3.) Pregled opravljenega dela in preoblikovanje letnega plana NO 

 
Vlasta Primožič je podala poročilo glede nadzora za medije ter povedala, da je bil nadzor 
za medije že opravljen tudi s strani Računskega sodišča.  
Milan Božič je predlagal, da se ugotovljene nepravilnosti prijavi ministrstvu. 
Marta Deisinger je bila mnenja, da je pri radiu potrebno definirati javno – zasebno 
partnerstvo ter če obstaja družbeniška pogodba. Dejala je, da bi morala biti občinska 
spletna stran bolj ažurna ter predlagala, da se objavijo vsa končna poročila Nadzornega 
odbora.  
Dejan Flander je v nadaljevanju podal poročilo o nadzoru izgradnje mosta pri Zdravstveni 
postaji Cerkno. Povedal je, da so po posredovanju osnutka končnega poročila v mesecu 
juniju, po preteku roka za pripombe – naknadno, s strani občine prejeli še dodatne 
informacije, ki so jih v končnem poročilu tudi upoštevali.  
Milan Božič je bil mnenja, da bi bili pri končnih poročilih lahko bolj ostri, saj gre za trošenje 
javnega denarja ter s tem tudi za oškodovanje občine kot take. V nadaljevanju je predstavil 
poročilo glede nakupa poslovne stavbe ETE za potrebe zdravstvene postaje Cerkno. 
Povedal je, da je bilo opornega gradiva zelo malo – narejena je bila idejna zasnova, 



medtem, ko so vsi dogovori o nakupu potekali ustno. Pri svojem delu se je opiral tudi na 
zapisnike sej občinskega sveta.  
 
  
Člani NO so se seznanili s končnimi poročili ter se soglasno strinjali, da vsak pisno 
poda pripombe poročevalcem. Prejete pripombe se bodo upoštevale pri oblikovanju 
osnutkov končnih poročil. 
 
V nadaljevanju so člani NO sprejeli plan nadzorov za naslednje leto ter potrdili naslednje 
sklepe. 
 
Sklep: 

1. Nadzor postavke »Gozdarska pot«, ki je ostala nedokončana. 
Nadzor opravita: Marjanca Ambrožič - poročevalka in Milan Božič 
Termin: februar - marec 2019 
 

2. Nadzor postavke »LTO Laufar Cerkno«. 
Nadzor opravita: Dejan Flander - poročevalec in Vlasta Primožič 
Termin: februar - marec 2019 
 

3. Plan odkupov zemljišč v Občini Cerkno 
Nadzor opravita: Marta Deisinger - poročevalka, Dejan Flander 
Termin: marec 2019 
 

4. Nadzor smotrnosti porabe sredstev v času nezasedenosti položaja direktorja 
občinske uprave 

Nadzor opravita: Marjanca Ambrožič – poročevalka in Vlasta Primožič  
Termin: februar 2019 
 
Člani NO so za naslednje leto predlagali še nadzore izvajanja zakona o javnih 
naročilih, pregled KS Bukovo ter pregled postavke gasilstvo. 
 
                                                             

Ad. 4) Razno 

 
Ker ni bilo razprave je predsedujoči zaključil sejo NO. 
 
Milan Božič se je članom NO zahvalil za sodelovanje.  Sejo je zaključil ob 20.35 uri.  
 
 
 

Zapisala: 
Katja Lapanja 

Predsednik NO: 
mag. Milan Božič 

 


